
PROTOKÓŁ NR 53 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 21.02.2024 

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin, 21.02.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 30.01.2024. 

4. Uchwała nr 193/24 - plan zagospodarowania przestrzennego Podjuchy. 

5. Uchwała nr 194/24 - wyjazd Seniorów  do Glinnej. 

6. Uchwała nr 195/24 - inwestycje z budżetu  RO Podjuchy 2019-24 (zmiana Uchwały 192/24) 

7. Dzień Ziemi  2024 w Podjuchach 

8. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

9. Analiza bieżących ALERTÓW. 

10. Wolne wnioski i postulaty. 

 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – obecnych 8 

radnych, stwierdzono kworum. 

Ad.2 

Zatwierdzono porządek obrad. 

ZA: 8 PRZECIW:0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad.3 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 30.01.2024. 

ZA: 8 PRZECIW:0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Przybył radny: Bartosz Startek 



Ad.4 

Uchwała nr 195/24 zmieniająca treść uchwały 192/24 

ZA: 9 PRZECIW:0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 5 

Uchwała 193/24. Wprowadzono zmianę do treści ppkt. 2a: przeznaczenie części działki 19/4 

będącej w sąsiedztwie planowanego Rynku na cele rekreacyjne i tereny zielone. 

ZA: 9 PRZECIW:0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad.6 

Uchwała 194/24 

ZA: 9 PRZECIW:0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Zaproponowano hasło dla wydarzenia: „oddech wiosny”, uzgodniono skierowanie 

zaproszenia do wszystkich mieszkańców, dojazd własny. Ustalono datę wydarzenia na 

15.06.2024. 

Ad.7 

Dyskusja o sposobie zorganizowania wydarzenia, ustalono następujące zadania: 

• Wskazanie miejsc do sprzątania i apel do mieszkańców o wskazanie miejsc ich zdaniem 

najbardziej zaśmieconych 

• Konieczność przeprowadzenia wśród mieszkańców kampanii informacyjnej o 

wydarzeniu 

• Zaproponowano drugi termin sprzątania na jesień 2024, po wyborach do Rad Osiedli 

Ad.8 

• Głos zabrał mieszkaniec zadając pytanie o remont ulicy Krzemiennej i możliwość 

wglądu w dokumentację techniczną. Obecny na posiedzeniu radny miasta Krzysztof 

Romianowski poinformował mieszkańca, że przetarg na remont planowany jest na na 

rok bieżący, a realizacja na rok 2025. 

• Ten sam mieszkaniec zgłasza problem jaki wywołany jest imprezami organizowanymi 

przez DK Krzemień. W jego opinii w dniu takich wydarzeń pobliskie ulice zablokowane 

są przez parkujące samochody, mieszańcom doskwiera hałas, dochodzi do przypadków 

picia alkoholu i zanieczyszczania miejsc użyteczności publicznej. Zdaniem mieszkańca 

DK Krzemień powinien zatrudniać ochroniarzy.  

• Zgłoszono nieporządek a nawet zaśmiecenie na ul. Chojnickiej oraz w sąsiedztwie 

sklepu NETTO, obecni na posiedzeniu funkcjonariusze Straży Miejskiej oznajmili, że 

sprawy te są im znane i w tej sprawie toczą się postępowania. 



• Zgłoszono Straży Miejskiej informację o ewentualnej rozbiórce ( złomowaniu) barek na 

terenie przyległym do Regalicy i zaniepokojeniu mieszkańców:  czy działania są legalne, 

czy nie zanieczyszczają środowiska?  

• Radna Jolanta Sylwanowicz przedstawiła dramatyczną sytuację materialną 

pogorzelców z lewej strony spalonego przy ul. Metalowej budynku. Stwierdziła brak 

środków na rozbiórkę.Zaproponowano zorganizowanie zbiórek pieniędzy przy pomocy 

dyrektorów placówek działających na Osiedlu. 

• Radny miasta Krzysztof Romianowski zaproponował zorganizowanie spotkania z 

dyrektorem planowania przestrzennego UM. 

Przybyła radna Małgorzata Kochel 

Ad. 9 

• Dziki na ul. Żeliwnej 

• Problem techniczny na terenie Skate Parku: stoi woda i światło pali się 24h/dobę 

 

Ad. 10 

• Wskazano proponowaną lokalizację dla doświetla przejścia dla pieszych:  

GRANITOWA-KARPIA-TWARDA 

• Mieszkaniec Jarosław Warchoł zwrócił uwagę na potrzebę kontroli procesu integracji 

DK Krzemień i DK Delta, spotkanie w tej sprawie zaplanowane na 27.02.2024 godz. 

18.00 w DK Delta. 

 

 

Następne posiedzenie: zgodnie z grafikiem zebrań 13.03.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


